

AL-BAYAN BILINGUAL SCHOOL

P.O. Box 355, Hawally
32004 Kuwait
Tel. : (965) 22275000
Fax : (965) 22275002
E-mail: bbsjadm@bbs.edu.kw
Website : www.bbs.edu.kw



مدرسة البيان ثنائية اللغة الخاصة

ص.ب. ٣٥٥، حولي
٣٢٠٠٤ الكويت
تلفون : ٢٢٢٧٥٠٠٠ (٩٦٥)
فاكس : ٢٢٢٧٥٠٠٢ (٩٦٥)

رسالة من مجلس آباء ومعلمي مدرسة البيان ثنائية اللغة الخاصة

يسرنا وبمناسبة بداية العام الدراسي الجديد 2017/2016 أن نتقدم لجميع أعضاء مجتمع البيان (طلبة، أولياء أمور، إدارة مدرسية، معلمين وموظفين) بالتهنئة الصادقة المقرونة بالرجاء من الله أن يكون عامنا هذا عاما دراسيا حافلا بالتميز والابداع.

لنعقد العزم من اليوم على أن نجعل هذا العام مميزا بالجد والاجتهاد، عامرا بالنشاط والعزيمة، ولنجعل من مدرستنا البيان خلية نحل عسلها العلم والمعرفة وشهدها النشاط والانجاز.

لا يخفى عليكم الدور المحوري الذي تلعبونه كأولياء أمور في تنشئة أبنائكم ومدعمهم بالمهارات الأساسية لمواجهة تحديات الحياة في المستقبل. لذا فإن تعاونكم مع المدرسة يساهم في تعزيز هذه المهارات وخلق جيل واع مستقر نفسيا ومحاط بالمحبة والقبول من الجميع. يبدأ هذا التعاون من خلال دعم جهود المعلمين وتقدير دور المعلم أمام الأبناء، فمهنة المعلم هي مهنة جديرة بالتقدير والاحترام. فالمعلم مربى للأجيال وناقل للثقافات بين جيل الراشدين إلى جيل الناشئين بطريقة مميزة محببة.

كما ندعوكم للمشاركة الفاعلة في الأنشطة التطوعية المختلفة التي يقوم بها مجلس آباء ومعلمي البيان مما سيكون له أكبر الأثر في توفير " مجتمع " مدرسي أكثر إيجابية وتفاعلية.

وفي الختام، نتمنى للجميع عاماً دراسياً مميزاً.

رئيس مجلس آباء ومعلمي البيان
سندس حسين

Al-Bayan PTA letter

We are pleased to mark the beginning of the new school year 2016/2017 to extend to all members of the A-Bayan community (students, parents, administration, teachers and employees) sincere greetings and hope for this year to be full of productivity and creativity.

Let us decide today to make this year a distinctive, productive and diligent year; full of energy and determination, and to make our school a busy bee hive with learning and activities.

We are well aware of the fundamental role you play as parents in nurturing your children and providing them with the basic skills to face the challenges of life. Therefore, the cooperation with the school contributes to the enhancement of these skills; it helps create a psychologically stable child, and assures him that he is accepted and loved by all. This cooperation starts by supporting the efforts of teachers and appreciating their roles in front of children, as teaching is a profession worthy of appreciation and respect by all.

We also invite you to participate actively in the various voluntary activities carried out by the PTA that will have the greatest impact on the creation of "Al-Bayan Community".

We wish you all a great year,

PTA President
Sundus Hussain



مدرسة البيان معادلة من قبل مؤسسة مجلس المدارس العالمية والمملكة المتحدة ومؤسسة نيو إنجلاند للمدارس والكليات «الولايات المتحدة» ووزارة التربية في الكويت
Al-Bayan Bilingual School is accredited by the Council of International Schools (UK).
The New England Association of Schools and Colleges (USA), and the Ministry of Education (Kuwait)

